
Beriz Belkić 

Pitanje postavljeno Ministarstvu obrane BiH: “Molim informaciju o statusu i primjeni 

Sporazuma o subregionalnoj kontroli naoružanja, kao i aktivnostima Verifikacijskog centra u 

praćenju provedbe tog sporazuma.” 
 


